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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki (nr 95)
9 stycznia 2018 r.
Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, obradująca, pod przewodnictwem 
posła Marka Matuszewskiego (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, zre-
alizowała następujący porządek dzienny:

– rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 stycznia do  
30 czerwca 2018 r.,
– sprawy bieżące.

W posiedzeniu udział wzięli: Jan Widera podsekretarz stanu w Ministerstwie Sportu i Turystyki wraz 
ze współpracownikami.

W posiedzeniu  udzieli  wziął  pracownicy Kancelarii  Sejmu: Krzysztof Majer, Jakub Stefański  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dzień dobry państwu. 
Otwieram posiedzenie Komisji Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki. 
Stwierdzam kworum. 
Witam pana ministra i pana dyrektora. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia Komisji przewiduje rozpatrzenie projektu planu 

pracy Komisji na okres od 1 stycznia do 30 czerwca 2018 r. Chciałbym zapytać, czy wszy-
scy zapoznali się z propozycjami, czy są jakieś ewentualne zastrzeżenia? 
Proszę uprzejmie, panie przewodniczący.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. 
Patrząc na nasz  plan miałbym kilka uwag  i propozycji  rozbudowania niektórych 

punktów. 
W maju przewidujemy informację na temat stanu przygotowań polskiej reprezenta-

cji narodowej w piłce nożnej do mistrzostw świata w Rosji. Panie ministrze, chciałbym 
abyśmy poruszyli podczas tego posiedzenia również kwestie dotyczące bezpieczeństwa, 
nie tylko naszej reprezentacji narodowej, ale również kibiców. Mówię o tym również 
w aspekcie tego, co działo się podczas Euro 2012 w naszym kraju. Kibice rosyjscy, któ-
rzy do nas przyjechali mogą mieć nie do końca najlepsze wspomnienia z naszej polskiej 
gościnności, bo dochodziło do pewnych ekscesów i zamieszek. Wszyscy chcemy, aby nasi 
kibice, którzy wyjadą wspierać polską reprezentację do Rosji mogli czuć się bezpiecznie.
Chciałbym, abyśmy rozbudowali ten punkt o informację ze strony MSW i MSZ o kwe-

stie dotyczące bezpieczeństwa, rozpoznania zagrożeń, tego czego możemy się spodzie-
wać, ale również być może o to, jak uniknąć takich sytuacji. Myślę, że wspaniały wynik 
polskiej drużyny i dobre wspomnienia naszych kibiców (zdajemy sobie sprawę, że będą 
tam dziesiątki kibiców) to na tyle poważny temat, że należy dłużej o tym pomówić i przy-
gotować się tak, aby naszym obywatelom na terenie Federacji Rosyjskiej takie bezpie-
czeństwo zapewnić.
Panie przewodniczący, mam uwagę do porządku majowego. Oczywiście,  jest wiele 

ważnych  kwestii  dotyczących  bezpieczeństwa  na stokach  narciarskich. Nie  podlega 
to dyskusji. Myślę, że nie pochylamy się nad tym problemem a jako Komisja Kultury 
Fizycznej, Sportu i Turystyki powinniśmy zająć się też utonięciami w Polsce. Do połowy 
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sierpnia 2016 roku utonęło 240 osób w naszym kraju, w roku 2015 było takich osób 
ponad 300. To gigantyczny problem. 
Panie ministrze, Wysoka Komisjo, to sprawa, nad którą powinniśmy bardzo poważ-

nie się pochylić, mówiąc o tym, w jaki sposób funkcjonują kąpieliska niestrzeżone i jak 
system WOPR w naszym kraju funkcjonuje. Myślę, że biorąc pod uwagę te zatrważające 
statystyki, które są wprost proporcjonalne do pogody, jaką mamy w tych miesiącach let-
nich, nie tylko jako Komisja Kultury Fizycznej, Sportu i Turystyki, ale we współpracy 
z MSWiA powinniśmy bardzo poważnie się pochylić, bo ta liczba utonięć jest cały czas 
zbyt duża. Trzeba dyskutować, bo wynika to nie tylko z problemów z alkoholem, ale też 
umiejętności pływania, systemu ratowniczego. 
anie  przewodniczący,  weekend  majowy  to początek  sezonu  i powinniśmy  usiąść 

i porozmawiać. Ze strony ministerstwa powinny paść jakieś uwagi, projekty dotyczące 
konkretnych kąpielisk. To wielkie wyzwanie i liczba utonięć w naszym kraju cały czas 
jest zbyt wysoka. 
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dziękuję. 
Myślę, że nie będzie problemu, aby ten temat wpisać w kwietniu, dziękuję. 
Proszę bardzo, pan poseł Ziółkowski.

Poseł Szymon Ziółkowski (PO):
Panie przewodniczący, szanowni państwo, mam dwie propozycje uzupełnienia naszego 
planu pracy…

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Od razu proszę mówić w którym miesiącu.

Poseł Szymon Ziółkowski (PO):
Jeśli  chodzi  o pierwszą  propozycję  –  uważam,  że im  wcześniej,  tym  lepiej,  chodzi 
mi o podsumowanie sezonu letniego od strony sportowej. Nie mieliśmy okazji tego zrobić 
w zeszłym roku. Wydaje mi się, że warto nad tym tematem się pochylić. 
Druga sprawa dotyczy zmiany w ustawie o sporcie w zakresie dezubekizacji. Coraz 

więcej osób zgłasza się w związku z tym, że zabierane są im świadczenia emerytalne. 
Grupa tych zawodników rośnie a minister Bańka obiecywał, że takie sytuacje nie będą 
miały miejsca. Nad  tym  tematem należałoby  się  pochylić. Uważam,  że kilku  z nich 
powinniśmy zaprosić na posiedzenie Komisji  i usłyszeć od nich o sytuacji. Zwróciłem 
się do kilku z tych sportowców, aby przesłali mi dokładną informację w jakich klubach 
startowali,  jakie stanowiska zajmowali,  jak wygląda świadczenie po zmianie ustawy. 
Uważam, że należy mówić o faktach a nie tylko informacjach prasowych, czy plotkach. 
Sądzę, że termin kwietniowy byłby dobry. Może być  i wcześniej, ale chodzi o to, aby 
Komisja się do tego przygotowała i abyśmy postarali się zaprosić naszych byłych spor-
towców, najlepiej od nich usłyszymy o sytuacji. 
Pan minister obiecywał, że nie dotknie to byłych zawodników, więc mam nadzieję, 

że to tylko niedopatrzenie i uda nam się to szybko wyprostować. 
Dziękuję ślicznie.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Panie ministrze, proszę bardzo.

Podsekretarz stanu w Ministerstwie Sportu i Turystyki Jan Widera:
Poproszę, aby pan dyrektor zabrał głos.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Dziękuję. 
Panie przewodniczący, szanowni państwo, myślę że doszło do małego nieporozumie-

nia w tym sensie, że kwestia świadczeń emerytalnych, o których pan poseł mówi, jest 
regulowana ustawą dezubekizacyjną, nie ustawą o sporcie. Ustawa o sporcie przewiduje 
dezubekizację w kontekście członkostwa w zarządach polskich związkach sportowych. 
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Zgodnie  z deklaracją ministra Bańki, niejednokrotnie wygłaszaną w czasie debat 
poselskich, ta ustawa nie dotyka zawodników w tzw. klubach gwardyjskich. Mamy prak-
tykę, która za tym przemawia. Zagadnienie, o którym pan poseł mówi to kwestia obo-
wiązywania ustawy dezubekizacyjnej, którą wprowadzał Minister Spraw Wewnętrznych 
i Administracji.
 To dwa zupełnie różne rozwiązania.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dziękuję bardzo. 
Jeszcze pan poseł.

Poseł Szymon Ziółkowski (PO):
Rozmawialiśmy na ten temat na posiedzeniu Komisji i poruszana była również kwestia 
świadczeń emerytalnych. Pan minister również mówił na ten temat.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Proszę bardzo, panie przewodniczący.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. 
W nawiązaniu do wypowiedzi pana posła – to są dwa różne tematy, ale dotykają świata 

sportu i tych zawodników. Sądzę, że nic nie stoi na przeszkodzie, biorąc pod uwagę, iż 
nie jest to materia konkretnie dotycząca ustawy o sporcie, ale dotykająca świata sportu, 
abyśmy na posiedzeniu Komisji (jeśli będą obecni konkretni sportowcy, którzy zostali 
dotknięci  tymi przepisami), abyśmy zaprosili na posiedzenie przedstawicieli MSWiA 
i MSiT. 
Warto to wyjaśnić. 
Od dziś nowy minister będzie odpowiedzialny za ten resort, więc możliwe są jakieś 

zmiany, doprecyzowania. Powinniśmy zająć się tym w lutym lub w marcu, bo doprecyzo-
wanie może spowodować zmiany w emeryturach, a dla wielu osób może to być kwestia 
egzystencji. Im szybciej Wysoka Komisja mogłaby się tym zająć, tym lepiej. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dziękuję bardzo. 
Proszę uprzejmie, czy są jeszcze jakieś propozycje co do porządku obrad? 
Proszę bardzo, panie przewodniczący.

Poseł Łukasz Schreiber (PiS):
Panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, jeśli chodzi o plan pracy, mam jedną propozycję 
uzupełnienia. 
Na posiedzeniu Komisji  padło  zaproszenie, przy okazji  rozmów z Polskim Związ-

kiem Tenisa Stołowego, przeprowadzenia wyjazdowego posiedzenia w Gdańsku. Jest 
taka chęć i wola po stronie Komisji. Może odbyć się to w dowolnym okresie, kiedy nam 
pasuje. Celem  jest  ośrodek  szkoleniowy,  przedstawienie  rozwoju  tenisa w kolejnych 
latach i wyzwań. 
Pozostawiam to decyzji Wysokiej Komisji.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Bardzo chętnie to wspólnie uzgodnimy, panie przewodniczący, bo mamy zaplanowany 
taki wyjazd do COS w Cetniewie. Można to połączyć, w terminie styczniowym, najpóź-
niej w lutym. 
Podejmiemy w prezydium decyzję którego dnia, ale to dobra propozycja, na pewno 

zostanie zrealizowana. 
Proszę bardzo, panie pośle.

Poseł Mieczysław Kazimierz Baszko (PSL):
Panie przewodniczący, panie i panowie posłowie, bardzo ważną gałęzią turystyki w okre-
sie letnim są ścieżki rowerowe. Nie zajmujemy się nigdy tym tematem a warto zapoznać 
się z bezpieczeństwem użytkowników. W Polsce wschodniej wiele  jest takich ścieżek, 
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ale znajdziemy je też nad morzem. Chciałbym, abyśmy rozpatrzyli informację na temat 
stanu przygotowań do letniego sezonu turystycznego w Polsce a m.in. stan bezpieczeń-
stwa na ścieżkach rowerowych.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Przed sezonem letnim…

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
W marcu?

Poseł Mieczysław Kazimierz Baszko (PSL):
Ta informacja jest w marcu i można to połączyć.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dobrze, w tym punkcie „…ze szczególnym uwzględnieniem ścieżek rowerowych”. 
Głos ma pan poseł Kossakowski. 

Poseł Wojciech Kossakowski (PiS):
Dziękuję, panie przewodniczący. 
W ubiegłym półroczu składałem prośbę do planu pracy, aby Wysoka Komisja zechciała 

odwiedzić piękne Mazury  i Centralny Ośrodek Sportu w Giżycku. Komisja mogłaby 
zapoznać się z bazą hotelową i sportową. 
W poprzednim półroczu ten temat nam wypadł, może znalazłby się w tym?

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Może w czerwcu, bo to dobry czas? Na początku odwiedzamy COS we Władysławowie 
a zakończymy w Giżycku? Czy są jeszcze jakieś uwagi? 
Proszę bardzo, panie ministrze.

Podsekretarz stanu w MSiT Jan Widera:
Poproszę ponownie pana dyrektora, aby przedstawił nasze propozycje.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Dziękuję. Panie ministrze, panie przewodniczący, jeśli mogę, odniósłbym się do kwestii 
bardziej logistycznych – terminów i podmiotów, które informacje powinny przedstawić.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
W takim razie złożę jeszcze dwie propozycje. 
Wspólne posiedzenie Komisji Edukacji, Nauki i Młodzieży oraz naszej, w zakresie 

realizacji zajęć sportowych, jako zajęć pozalekcyjnych w polskich szkołach. Zgłoszono 
taką propozycję, którą moglibyśmy rozpatrzyć w kwietniu. 
Druga propozycja to kontynuacja tematu e-sportu. Odbędzie się w Sejmie konferen-

cja, w której (o ile dobrze wiem) udział weźmie pan minister. W sporcie dzieje się w tym 
zakresie tak wiele, że warto ten temat kontynuować, aby być na bieżąco. Proponował-
bym ten temat również w kwietniu, bo w tym miesiącu mamy duże możliwości. 
Proszę bardzo, panie przewodniczący.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. 
Pan przewodniczący mówił o zajęciach dodatkowych w szkołach. Przy  tym punk-

cie, jeśli Wysoka Komisja mogłaby się nad tym pochylić, warto zająć się stanem infra-
struktury sportowej, jeśli chodzi o szkoły, szczególnie biorąc pod uwagę zmiany, które 
nastąpiły w wyniku reformy. Stopniowo likwidowane będą gimnazja. Jak wygląda baza 
sportowa, ze szczególnym uwzględnieniem sali gimnastycznych? Ile szkół podstawowych 
w Polsce nie posiada jeszcze sali gimnastycznej? Myślę, że wszyscy chcemy, aby nasze 
dzieci trenowały, ale bądźmy realistami – jeśli przy szkole nie będzie obiektu zakrytego, 
całorocznego, mówienie o dodatkowych zajęciach czy realnym przeprowadzeniu lekcji 
WF jest fikcją.
Nie  ukrywam,  że czasem  spotykam  się  z rodzicami,  dyrektorami  szkół  i widzę, 

że dzieci odbywają zajęcia na korytarzu. Wiele jest takich szkół. Potrzebna jest pełna 
informacja i zapewne na ten temat będziemy rozmawiali podczas dyskusji o infrastruk-
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turze sportowej. Jeśli moglibyśmy realnie porozmawiać na temat tego jak wygląda baza, 
ilu sali brakuje, co powinniśmy zrobić w perspektywie lat przyszłych, aby to załatwić, 
to kwestia kluczowa. Zajęcia WF bez sali gimnastycznej nie mają sensu, bo dzieci spę-
dzają czas na spacerach, gdy  jest pogoda, a od listopada do marca, czyli połowa roku 
szkolnego, realizowana jest bez bazy dydaktycznej. Jako Komisja powinniśmy się tym 
zająć i spróbować problem rozwiązać. Infrastruktura się zmienia, jest jej coraz więcej, 
ale informacja o tym, ile szkół podstawowych nie ma sali, byłaby dla nas ważna. 
Przygotowałem taką interpelację, niestety, odpowiedzi były dla mnie, mówiąc deli-

katnie, niezadowalające. 
Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Zanim oddam głos panu ministrowi, zapytuję czy są jeszcze jakieś propozycje, aby pan 
minister mógł odnieść się do wszystkich proponowanych dat? 
Proszę bardzo, panie ministrze.

Podsekretarz stanu w MSiT Jan Widera:
Znów proszę pana dyrektora, dziękuję bardzo.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Panie przewodniczący, szanowni państwo, Komisja założyła bardzo ambitny plan pracy. 
Prosilibyśmy o rozważenie dwóch kwestii dotyczących terminów. Nieco warto opóźnić 

w czasie, aby nie w styczniu, ale w lutym rozpatrzyć informacje znajdujące się w pkt 4. 
Druga  prośba  dotyczy  informacji w pkt  8,  aby można  było  ją zaprezentować  nie 

w lutym a w marcu.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dziękuję. 
Czy jest jakiś głos sprzeciwu? 
Proszę bardzo.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Rozumiem, że chodzi o kwestie Polskiego Związku Kolarskiego, czytam pkt 8 – panie 
ministrze, co do pkt 4 nie mam uwag – chciałem zapytać z czego wynika zmiana z lutego 
na marzec, czy to jeszcze kwestia tego słynnego audytu, czy można jeszcze się czegoś 
dowiedzieć, panie ministrze?

Podsekretarz stanu w MSiT Jan Widera:
Panie  przewodniczący,  szanowni  państwo,  wiem,  że spora  część  członków  Komisji 
wybiera się do Pjongczang. Wybierają się tam też przedstawiciele Ministerstwa Sportu 
i Turystyki.
 Jeśli państwu nie zależy na wysokiej absencji, proszę pozostawić luty, a jeśli zależy 

na tym, aby była lepsza i bardziej…

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Panie ministrze, proszę przedstawić propozycję.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Nie mam uwag… to było moje pytanie dotyczące daty. 

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Myślę, że się pan zgodzi.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Oczywiście – w marcu, jak najbardziej.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dobrze. 
Jeśli chodzi o propozycję czwartą – oczywiście, też przesuniemy.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
To kwestia jednego miesiąca, więc w lutym.
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Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Ten punkt przesuwamy więc o miesiąc, do lutego. 
Proszę bardzo, panie dyrektorze.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
W pkt 9 mamy propozycję, aby informację – wspólnie z Ministrem Zdrowia – zaprezen-
tował dyrektor nowo powołanej Polskiej Agencji Antydopingowej a nie Minister Sportu 
i Turystyki. 
Jako Komisja mają  państwo  zwyczaj  przyjmowania  informacji,  które  prezentuje 

np. dyrektor COS czy prezes POT, właściwy wydaje nam się dyrektor Polskiej Agencji 
Antydopingowej.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Oczywiście, zgadzamy się.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Mamy jeszcze wątpliwość dotyczącą tematu zaproponowanego w pkt 10. W naszej opi-
nii, (koledzy z turystyki to podkreślają), że – jeśli chodzi o sposób sformułowania – jest 
bardzo zbliżona do informacji w pkt 22 i obejmuje podobny zakres dotyczący ekonomii 
dzielenia się. 
Może warto to połączyć?

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dobrze, w czerwcu czy w marcu?

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Termin nam nie przeszkadza, bardziej sformułowanie tematu.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
To w marcu.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Informacji, które państwo zaproponowali jest dość dużo, więc może lepszy będzie termin 
czerwcowy.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Nie ma problemu, zrobimy to w czerwcu.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Mam jeszcze uwagę w pkt 12, jeśli chodzi o prezentującego po stronie spółki – nie będzie 
to prezes NCS Rozliczenia a likwidator NCS Rozliczenia spółka z o.o. w likwidacji. Sta-
tus tego podmiotu jest nieco inny.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dobrze. 

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
W pkt 14 uwaga redakcyjna – ministrem prezentującym powinien być Minister Rodziny, 
Pracy i Polityki Społecznej, brakuje tu jednego z działów.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Proszę pracowników Komisji o dodanie tego.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Jeszcze dwie merytoryczne kwestie. 
Propozycja dotycząca ustawy dezubekizacyjnej – chcielibyśmy się upewnić, że prezen-

tującym informację będzie Minister Spraw Wewnętrznych i Administracji?

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Tak, zaprosimy.

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Ostatnia kwestia – koledzy z turystyki wskazują, iż temat, który w pkt 26 zapropono-
wała Wysoka Komisja jest bardzo obszerny i nie pokrywa wszystkich danych z badań 
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statystycznych, którymi dysponuje Minister Sportu i Turystyki. To informacja na temat 
oceny stanu gospodarki turystycznej na podstawie wyników badań prowadzonych przez 
ministerstwo w latach 2016-2017. 
Nasza  propozycja,  jeśli Wysoka Komisja  to rozważy,  to skupienie  się  na pewnym 

fragmencie badań statystycznych, przynajmniej na chwilę obecną. Prosimy o przere-
dagowanie tematu, aby dotyczył informacji na temat wyników badań statystycznych 
prowadzonych przez ministerstwo, ale w obszarze podróży.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Nie widzę przeszkód ku temu, to ostatni punkt – 26.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Czy mogę jeszcze raz?...

Zastępca dyrektora Biura Ministra w MSiT Rafał Piechota:
Proponowany temat: informacja na temat wyników badań statystycznych prowadzonych 
przez ministerstwo w obszarze podróży w latach 2016-2017.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dobrze. 
Czy są jeszcze jakieś propozycje? 
Pan poseł Ziółkowski.

Poseł Szymon Ziółkowski (PO):
Dziękuję, panie przewodniczący. 
Chciałbym zabrać głos w kwestii technicznej. Moją propozycję w zakresie podsumo-

wania sezonu letniego można by wprowadzić w pkt 4, gdzie jest informacja na temat 
udziału  polskiej  reprezentacji  w uniwersjadzie w Tajpej.  To bardzo  podobny  temat, 
można rozszerzyć pkt 4.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Ten punkt został przeniesiony na późniejszy termin.

Poseł Szymon Ziółkowski (PO):
Nie ma to większego znaczenia, chodzi o to, aby tego nie rozbijać, to bardzo zbliżony 
temat.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Proszę bardzo, panie przewodniczący.

Poseł Jakub Rutnicki (PO):
Biorąc pod uwagę maj  lub czerwiec, Wysoka Komisja mogłaby pochylić się nad per-
spektywami rozwoju sportów plażowych w naszym kraju. Mówimy o siatkówce plażowej 
i piłce ręcznej oraz nożnej. To bardzo ciekawe dyscypliny, które w Polsce coraz dyna-
miczniej się rozwijają. Można by to połączyć, nie realizować odrębnie. To, co udało się 
zrealizować w Spale, jeśli chodzi o kryte boiska do siatkówki plażowej, jest bardzo ważne 
dla ich rozwoju. Myślę, że mamy wielu wspaniałych reprezentantów i warto rozwinąć… 
któreś z majowych lub czerwcowych posiedzeń rozwinąć o ten punkt.

Przewodniczący poseł Marek Matuszewski (PiS):
Dobrze, dziękuję bardzo. 
Czy posłowie mają jeszcze jakieś propozycje lub uwagi? Pan minister? 
Nie, rozumiem, że nikt z państwa posłów nie ma więcej uwag. Akceptujemy ten plan. 

Proszę o pracowników biura wpisanie dokładnie tych wszystkich zmian.
Przechodzę do informacji ogólnych. 
Uprzejmie  informuję,  iż w imieniu prezydium Komisji Kultury Fizycznej, Sportu 

i Turystyki  wystosowałem  zaproszenie  do złożenia  czterodniowej  wizyty  w Polsce 
w Warszawie w dniach 18-21 stycznia 2018 roku dla sześcioosobowej delegacji Komi-
tetu Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Zgromadzenia Narodowego Republiki Korei 
Południowej. Zaproszenie zostało przez stronę koreańską przyjęte. Celem wizyty jest 
nawiązanie współpracy między  komisjami  obu  parlamentów w zakresie  organizacji 
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dużych imprez sportowych o randze igrzysk olimpijskich oraz mistrzostw świata, funk-
cjonowania i finansowania sportu powszechnego i wyczynowego, wymiany doświadczeń 
w zakresie szkolenia dzieci  i młodzieży uzdolnionej sportowo, organizacji  funkcjono-
wania zawodowych klubów piłki nożnej oraz promocji i wymiany turystycznej między 
Polską i Republiką Korei Południowej. W trakcie pobytu w Warszawie zostało zaplano-
wane spotkanie delegacji z parlamentu Republiki Korei Południowej z prezydium naszej 
Komisji wraz zainteresowanymi posłami, w dniu 19 stycznia, w piątek o godzinie 9.30 
w sali nr 102. Szczegółowe informacje w zakresie spotkania zostaną państwu przesłane 
w stosownym czasie. 
Wszystkich chętnych do udziału w spotkaniu z parlamentarzystami z Korei Połu-

dniowej proszę o zgłaszanie się do sekretariatu Komisji. Informuję, że to jest czas poza 
posiedzeniem Sejmu, ale bardzo serdecznie zapraszamy. 
W dniu dzisiejszym w Sejmie gościł ambasador Korei i mogłem uczestniczyć w tym 

spotkaniu. 
Czy są jakieś pytania? 
Nie, dziękuję. 
Wyczerpaliśmy porządek dzienny.


